

## Job Advertisement: Lecturer in Usul al-Fiqh: Positions: (2)

### Islamic University of Kenya

P.O. Box 884-00242, Kajiado, Kenya

The Islamic University of Kenya (IUK) is inviting applications for the position of **Lecturer in Usul al-Fiqh**. This is a full-time position based at our Kajiado campus.

### Key Responsibilities:

- Teach undergraduate and post-graduate courses in Usul al-Fiqh (Principles of Islamic Jurisprudence).
- Develop and deliver engaging course content for both in-person and online/distance learning (ODEL) formats.
- Create interactive online learning materials, including lectures, readings, assignments, and assessments.
- Guide and mentor students in their academic and research endeavours.
- Conduct research in the field of Usul al-Fiqh and contribute to academic publications.

### Qualifications:

- PhD in Usul al-Fiqh, Islamic Law, or a related field.
- Degree certificates must be equated by the CUE if they are foreign earned.
- Proven experience in teaching and curriculum development, with expertise in online and distance learning.
- Mastery of the English language will be an added advantage.
- Strong skills in designing e-learning content for diverse platforms.
- Excellent communication, organizational, and research capabilities.
- Proven ICT skills.
- Working knowledge on Learning Management System (LMS) platforms to undertake Online and ODeL teaching.

Interested candidates should submit their **CV** and **cover letter** to:

### The Human Resources Manager

Islamic University of Kenya

Email: [hr@iuk.ac.ke]

**Deadline:** 31<sup>st</sup> December 2024



 P.O.Box: 884-00242  
Kitengela, Kenya  
 +254 707 267957  
 +254 20 2110965

 info@iuk.ac.ke

 kisaju,  
Nairobi - Namanga Highway  
Kajiado County, Kenya

We teach a thousand to educate a million

## إعلان وظائف شاغرة في كليات الشريعة، واللغة العربية والتربية الإسلامية بالجامعة الإسلامية في كينيا

ص.ب 00242-884، كاجيادو، كينيا

تدعو الجامعة الإسلامية في كينيا (IUK) الراغبين لتقديم طلبات الالتحاق بوظيفة محاضر في المجالات الآتية. هذه الوظيفة بدوام كامل في الحرم الجامعي في كساجو - كاجيادو.

### أولاً: محاضر في أصول الفقه (وظيفتان)

#### المسؤوليات والمهام:

- تدريس المقررات الجامعية والدراسات العليا في أصول الفقه (مبادئ الفقه الإسلامي).
- تطوير وتقديم محتوى دراسي لكل من المواد الحضورية والمواد عبر الإنترنت/التعليم عن بُعد (ODeL).
- إنشاء مواد تعلم تفاعلية عبر الإنترنت، بما في ذلك المحاضرات، والقراءات، والواجبات، والتقييمات.
- توجيه وإرشاد الطلاب في مساعيهم الأكاديمية والبحثية.
- إجراء أبحاث في مجال أصول الفقه والمساهمة في المنشورات الأكاديمية.

#### المؤهلات:

- درجة الدكتوراه في أصول الفقه.
- يجب معادلة الشهادات من قبل هيئة التعليم العالي (CUE) إذا كانت مكتسبة من مؤسسات تعليمية خارج كينيا.
- خبرة في التدريس وتطوير المناهج، مع خبرة في المجال لا تقل عن 5 سنوات.
- إتقان اللغة الإنجليزية سيكون ميزة إضافية.
- مهارات قوية في تصميم المحتوى التعليمي عبر منصات متنوعة.
- مهارات تواصل وتنظيم وبحث ممتازة.
- امتلاك مهارات تكنولوجيا المعلومات.
- معرفة عملية بمنصات نظم إدارة التعلم (LMS) لإجراء التدريس عبر الإنترنت.

We teach a thousand to educate a million



والتعليم عن بُعد. (ODeL)

على المهتمين إرسال سيرتهم الذاتية وخطاب الطلب إلى:  
مدير الموارد البشرية  
الجامعة الإسلامية في كينيا  
البريد الإلكتروني: [hr@iuk.ac.ke]  
الموعد النهائي للتقديم: 31 ديسمبر 2024م

